



**Setzen Sie Open Science praktisch in der Lehre ein?
Sind Sie eine Open Science Pionierin in Ihrem Fach?
Planen Sie, Daten oder Code im Rahmen Ihres
Forschungsprojektes frei zugänglich zu machen?**

Bewerben Sie sich für den Open Science Preis der Universität Luzern!

Mitarbeitende der Universität Luzern sind eingeladen, sich **bis zum 30. Juni 2024** um den mit CHF 500 dotierten Open Science Preis bewerben. Auch Kolleg:innen können vorgeschlagen werden.

Ausgezeichnet werden Forschende/Forscher:innenteams der Universität Luzern, die sich für Open Science engagieren. Weitere Informationen zum Preis und zum Bewerbungsprozess finden sich hier:





Do you use Open Science practically in your teaching?
Are you an Open Science pioneer in your research field?
Do you plan to make data or code freely accessible as part of your research project?

Apply for the Open Science Prize of the University of Lucerne!

Employees of the University of Lucerne are invited to apply for the Open Science Prize, endowed with CHF 500, **until 30th June 2024**. Colleagues can also be nominated. The prize is awarded to researchers/researcher teams at the University of Lucerne who are committed to Open Science. Further information on the prize and the application process can be found here:



Contact: Prof. Dr. phil. Sara Rubinelli (sara.rubinelli@unilu.ch)